
 

 

Ενότητα 6: Ιστορίες παιδιών 
 

1. Κορίτσι 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Το τελικό –ν  

 

Στις λέξεις την, στην, αυτήν, δεν, μην     

βάζουμε ν, όταν η επόμενη λέξη αρχίζει από: 
 

1) Φωνήεν (α, ε, η, ι, υ, ο, ω), 

2) κ, π, τ, ψ, ξ (κάποτε έψαξα), 

3) διπλά σύμφωνα (μπ, τζ, τσ, ντ, γκ).  

 

 την αυλή, την πόρτα, στην τσάντα 

 

 

 

 

 

Οι λέξεις τον, στον, αυτόν, έναν, σαν     

παίρνουν πάντα –ν.  

 

 τον γιατρό, στον μανάβη, σαν χελώνα 

 

 

 



 

 

 Άσκηση:  

 

1. Συμπλήρωσε το τελικό –ν, όπου χρειάζεται. 

 

τη__ ξαδέρφη μη__ μιλάτε τη__ ώρα 

σα__ χελώνα δε__ τρέχουμε τη__ γιαγιά 

τη__ μαμά στο__ μανάβη τη__ Ιωάννα 

το__ μαθητή στη__ Ελλάδα δε__ αργώ 

μη__ μαλώνετε τη__ μπάλα τη__ ντουλάπα 

τη__ Ελένη ένα__ δάσκαλο στη__ Αθήνα 

τη__ ψάθα στη__ Κρήτη δε__ ξεχνάμε 

τη__ Δευτέρα ένα__ κύριο σα__ λύκος 

 

 

 Βάζω –ν:  

 α, ε, η, ι, υ, ο, ω 

 μπ, ντ, τσ, τζ, γκ  

 κ, π, τ, ψ, ξ  
 

 Πάντα παίρνουν –ν: 

τον, στον, έναν,  

δδαυτόν, σαν 
 


